

Protokoll - Styrelsemöte IFK Arvidsjaur Hockey

2025-08-20

Närvarande: Johnny Tuoma, Sanna Utterström, Sara Granström, Amanda Olovsson Ståhl, Mattias Stedt, Carl-Johan Grape, Anton Agelund, Andreas Davidsson, Pierre Yttergren, Oliwer Sjöberg, Tanja Jakobsson, Johan Renberg

Mötet öppnas

Godkännande av dagordning

Godkänns och läggs till handlingarna.

Föregående protokoll

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

Ordförandes rapport

Ekonomiska rapporter

Uppdrag från årsmöte

Våra lag och ledare:

Vi spelar nu i Norrbottens serie, detta innebär att utbildningsdagar och uttag till TV-pucken kommer att ske i deras regi.

Fastighet:

Aggregatet startas inte i den tid som är sagt pga golvläggning i ismaskinsrummet. Med lite tur kanske aggregaten kan dras i gång på fredag.

Kommunsamarbete:

Försäljning/ Lotterier:

Newbodyförsäljning drar i gång i oktober. Sara skickar ut information när det är dags. Hockeylotterna kommer också att säljas under denna säsong.

Sponsorer:

Pierre och Tanja jobbar vidare med att jaga sponsorer, i dagsläget är det fortfarande många företag som inte svarat på förfrågan.

Sponsoravtalet kan behöva ses över och revideras igen, något som sponsoransvariga får se över. Att försöka göra det mer tilltalande för de som väljer att sponsra.

Det behöver också förtydligas för sekretariatet att de behöver uppmärksamma sponsorer vid hemmamatcher, samt om det ska vara någon matchvärd och vad denne i så fall vill ska sägas.

Ansvarsfördelning förening:

Stickesbuskar ska sättas under hösten, detta gäller alla U-lag och A-laget.

Övriga Frågor:

Frågan om sportgrupp är fortfarande aktuell, för att den ska komma i gång behöver någon ta på sig att dra i gång och sätta ihop denna.

En del av de positioner som ligger ute på ishallsschemat gynnar framför allt de äldre lagen, såsom målvakts- och skillsträningar. Om U10 är intresserade av att ha någon egen form av skills finns möjlighet för detta och då kan man även bjuda ner äldre spelare som hjälper till att visa övningar.

U12 är intresserade av att bjuda in Per Ledin någon helg framöver för att hålla i övningar. Är detta något som övriga lag också är intresserade av? Ska föreningen stå för den kostnaden eller ska ett enskilt lag betala ur sin lagkassa? Vi lyfter frågan igen på nästa styrelsemöte.

U12 erbjuds att vara matchknattar på A-lagets hemmamatcher, alltså att få vara med på isen innan matchstart.

Det finns pengar i föreningen avsatta för målvakter, Oliwer kollar upp med kontakter om någon extern vill komma hit.

Det finns tränare och lagledare med tidigare erfarenhet för blivande TKH, frågan om hjälp med uppstart är därför inte aktuell. Däremot är det viktigt att isen är spolad innan TKHs träningar.

Ska vi köpa in en "reseslip" för cirka 10 000 kr? Pierre erbjuder sig att sponsra denna.

Vad är styrelsens vision för A-laget? Det börjar vara dags att se över spelarnas kontrakt och vilka krav som bör ställas på dem. Närvaro på U-lagens träningar och krav på träningsnärvaro för att få nyttja spelarbudget på Sportringen.

Hur kan styrelsen främja att vi har kvar spelare i A-laget? Se över hur vi kan göra det mer lockande att vara med. Styrelsen bestämmer att A-laget får åka buss till alla sina bortamatcher.

Träna med äldre/yngre lag? Man tränar i första hand med sitt eget lag, det är bara om tränare i det äldre laget tillåter och det finns "plats" som man får träna med äldre lag.

Utbildningar, när kommer sekretariats och ismaskinsutbildning? Sek.utbildningen är via länk, brukar vara under hösten. Ismaskin får man prata ihop sig med de som redan kan.

Det finns målvaktsutrustningar till U-lagen. A-laget behöver en del nya delar till utrustningen.

Nycklar till vattenkranar i omklädningsrummen och skrapor till golven köps in efter önskemål från lagledarna.

Nästa styrelsemöte:

Sker i september efter överenskommelse i styrelsens Messenger-grupp.